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What should you do if you want to take a photo of yourself but are too embarrassed to ask for assistance? A convenient gadget called a “selfie stick” is what you need. The stick is extendable, with a handle on one end and an adjustable clamp on the other end to hold your cell phone or camera. Users can attach their phone to the selfie stick and press the button on the handle to take photos. Due to their convenience, selfie sticks have grown in popularity in the past few years around the world. However, they could pose some potential dangers. 
According to Disney spokeswoman Kim Prunty, selfie sticks are not permitted at all in any of Disney’s theme parks in the United States. Paris and Hong Kong will soon follow. At first, Disney only prohibited using selfie sticks on rides. Yet, when a visitor pulled out a selfie stick during a ride on a roller coaster, causing the ride to be shut down for an hour, Disney had no choice but to prohibit selfie sticks entirely inside its theme parks.

On account of safety concerns, Disney is not the only place banning selfie sticks. Four major museums in Taiwan—the National Palace Museum, the Taipei Fine Arts Museum, the National Taiwan Museum of Fine Arts, and the Kaohsiung Museum of Fine Arts—have also adopted this rule to protect paintings and artifacts from being damaged. If you visit any of these places, be sure to take photos the old-fashioned way.
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(　　)
1.
Which of the following has the closest meaning to the word “assistance” in the first paragraph?


(A) Help.
(B) Permission.
(C) Apology.
(D) Command.
(　　)
2.
According to the passage, which of the following statements is true about selfie sticks?



(A) They can be stretched.
(B) They are inconvenient to use.


(C) They are not as popular as people think.
(D) They are not dangerous at all.
(　　)
3.
Who would find this passage most helpful?



(A) People who like to play online games.
(B) People who work at Disneyland.



(C) People who take photos often.
(D) People who ride on a roller coaster.
(　　)
4.
What is the purpose of this passage?



(A) To teach people to take photos the old-fashioned way.



(B) To explain the convenience of selfie sticks.



(C) To promote the advantages of selfie sticks.


(D) To warn people about the use of selfie sticks.
(　　)
5.
What is NOT mentioned in the passage?



(A) Places where selfie sticks are not allowed.
(B) The usages of selfie sticks. 



(C) How to choose selfie sticks wisely.  
(D) The reason why Disney bans selfie sticks.


本期國內新聞為您帶來的是美國迪士尼樂園全面禁止自拍棒「Selfie Stick: To Use or Not to Use?」，娛樂新聞則是選購手機大不易「Smartphone Purchase」。瞄準新聞邀您一起以國際語言看新聞，也請您繼續給予我們鼓勵與支持。
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	1.
selfie stick 自拍棒
2.
assistance [ǝ`sɪstǝns] n. 幫助

3.
gadget [`gædʒɪt] n. 裝置

4.
extendable [ɪk`stɛndəbḷ] adj. 可伸的
5.
adjustable [ə`dʒʌstəbḷ] adj. 可調整的
6.
clamp [klæmp] n. 夾鉗
7.
attach [ǝ`tætʃ] v. 裝上，繫上
8. 
pose [poz] v. 造成，引起
9.
potential [pə`tɛnʃəl] adj. 潛在的 

10.
permit [pɚ`mɪt] v. 允許，准許 
	11.
theme park 主題樂園
12.
prohibit [pro`hɪbɪt] v. 禁止
13.
ride [raɪd] n. （遊樂場）乘坐設施；乘坐
14.
roller coaster雲霄飛車

15.
shut down 關閉

16.
on account of 由於，因為

17.
safety concern  安全考量 

18.
ban [bæn] v. 禁止

19.
major [`mеdʒɚ] adj. 主要的

20.
artifact [`ɑrtɪˌfækt] n. 手工藝品
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1.
What should you do if you want to take a photo of yourself but are too embarrassed to ask for assistance?
→
不定詞片語too… to…表示「太……而不能……」，句型為too + Adj/Adv (+ for sb.) + to + VR，注意to後須接原形動詞。例如：(1)Matt is too young to drive. (2)Sandy spoke English too quickly for me to understand.
2.
… for an hour, Disney had no choice but to prohibit selfie sticks entirely inside its theme parks.
→
have no choice but to… 表示「別無選擇只好……」。句型為：have no choice but to + VR = have no option but to + VR。例如：We have no choice but to wait for Alex at the bus stop. = We have no option but to wait for Alex at the bus stop. 
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如果你想拍張個人照但太害羞而不敢要求協助時，該怎麼辦呢？一種很方便的裝置叫做「自拍棒」正是你所需。自拍棒是可伸的，棒子的一端有把手，而另一端有可調整的夾鉗來夾住你的手機或相機。使用者可將手機裝在自拍棒上，然後按下把手上的按鈕拍照。因為它們的便利性，自拍棒在過去幾年於世界各地變得很受歡迎。然而，它們可能會造成某些潛在的危險。
根據迪士尼發言人Kim Prunty表示，美國境內所有的迪士尼主題樂園皆禁止使用自拍棒，巴黎和香港也將會隨即跟進。一開始迪士尼只有禁止在遊樂設施上使用自拍棒。然而有一位遊客在搭乘雲霄飛車時拿出自拍棒，造成園方關閉雲霄飛車設施一小時，迪士尼別無選擇只好禁止自拍棒進入園區。

因為考量安全關係，迪士尼不是唯一禁止使用自拍棒的地方。臺灣四間主要的博物館──國立故宮博物院、臺北市立美術館、國立臺灣美術館及高雄市立美術館也採用了這項規定，以確保畫作及手工藝品不被破壞。若你參觀這些地方，務必使用舊的方法來拍照。
解答: 1.(A)　2.(A)　3.(C)　4.(D)　5.(C)

Smartphone Purchase

Clerk:
Good morning. How may I help you?

Customer:
Hi, I’d like to buy a smartphone. I saw in your advertisement that some are on sale.


Clerk:
That’s right. Please take a seat and let me show you a few.

(Clerk takes out some smartphones and puts them on the table.)

Customer:
Wow! There’re too many to choose from. Can you tell me more about them?

Clerk:
Well, first you need to choose an operating system—iOS or Android. Then, choose the phone brand you like most. Also, you should take the size of the display screen into consideration.
Customer:
Do all the phones have access to the Internet?


Clerk:
Of course. Every telecommunication company has different deals on Internet use.

Customer:
Well, I surf the Internet very often. I think I need unlimited mobile Internet access.


Clerk:
OK. We are having a promotion on these ones here. All of them have what you are looking for.
Customer:
The prices look very competitive. It’s really difficult to choose the most suitable one.


Clerk:
This one comes with a special deal designed for students. You can get an extra discount if you show your student ID.

Customer:
Magnificent! This rate is within my budget. I’ll take this one. Thank you very much!

Clerk:
It’s my pleasure.
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	1.
advertisement [ˌædvɚ`taɪzmǝnt] n. 廣告

2.
operating system 作業系統

3.
brand [brænd] n. 品牌

4.
take… into consideration 將……納入考量
5.
display screen 介面螢幕

6.
have access to 能接觸或使用……
7.
telecommunication company 電信公司

8.
deal [dil] n. 交易（在此指方案）
9.
unlimited [ʌn`lɪmɪtɪd] adj. 無限制的
	10.
mobile [`mobḷ] adj. 行動的
11.
promotion [prǝ`moʃǝn] n. 促銷

12.
competitive [kǝm`pɛtǝtɪv] adj. （價格）有競爭力的；優惠的
13.
suitable [`sutǝbḷ] adj. 適合的
14.
discount [`dɪskaʊnt] n. 折扣

15.
magnificent [mæɡ`nɪfǝsǝnt] adj. 極好的

16.
rate [rеt] n. 費用；金額
17.
pleasure [`plɛʒɚ] n. 愉悅，快樂
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店員：早安，需要什麼幫忙嗎？

顧客：嗨，我想要買智慧型手機。我在你們的廣告中看到一些在特價。

店員：沒錯，請坐，我拿些給你看。

（店員拿出一些智慧型手機放在桌上。）
顧客：哇！多到不知道怎麼選。你可以介紹一下嗎？

店員：好的，首先你必須選擇手機的作業系統，iOS或Android。接著，選擇你最喜歡的品牌，也要把介面螢幕的尺寸納入考量。

顧客：全部的手機都可以上網嗎？

店員：當然。每家電信公司都有不同的網路方案。

顧客：嗯，我很常上網，我想我需要無限行動上網。

店員：好的，這邊的這些正在做促銷，它們全都符合你的需求。

顧客：價格看起來非常優惠，很難選擇一個最適合的。

店員：這支有為學生量身訂做的特別方案，只要出示學生證就可以有額外的折扣。

顧客：太棒了！此費用在我的預算內，我就買這支吧。非常感謝你！

店員：不客氣。
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Selfie Stick: To Use or Not to Use?





國　內　新　聞　National News








Editor’s Report





(　　　　　　　　　　　自拍棒：用？還是不用？
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娛　樂　新　聞　Entertainment News
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(　　　　　　　　　　　　　　選購手機





4









2


